

Lettre promotionnelle pour le Festival Mondial de Danse 2014

French :

Bienvenue au 3ème Festival Mondial de Danse qui se déroulera dans la ville de Vienne (France) dans une ambiance magique avec un public enthousiasmé, connaisseur et aimant la danse. Vienne, ville très touristique gallo-romaine située à 30 km de Lyon, 3ème ville de France.

Les organisateurs, le Centre de danse BENGASINI (www.bengasinidanse.com) et le Centre de danse JEANMOUGIN (www.danse-vienne.fr) sous l'égide de l'IDO (www.ido-dance.com) et de la FFDJ-IDO (www.ffdj-ido.com), vous ferons passer un moment inoubliable.

Venez participer à cette compétition internationale passionnante avec une quinzaine de pays présents et plus de 200 couples.

Promotional letter for the World Festival of Dance 2014

English :

Welcome to the 3rd World Festival of Dance which will take place in the city of Vienna (France) in a magic atmosphere with an enthusiastic, expert public and liking the dance. Vienna, very tourist city Gallo Romain situated in 30 km from Lyon, 3rd city of France.

The organizers, the Dance Center BENGASINI (www.bengasinidanse.com) and the Dance Center JEANMOUGIN (www.danse-vienne.fr) under the aegis of the IDO (www.ido-dance.com) and of the FFDJ-IDO (www.ffdj-ido.com), shall make you cross an unforgettable moment.

Come to participate in this fascinating international competition with about fifteen present countries and more than 200 couples.

Letter of promotion(class) of the world festival of dance 2014.